



# Sustainability Policy 2024

Day after day, the BIA Group places the various dimensions of sustainable development at the heart of its long-term vision and strategy. Its sustainable development policy is the cornerstone of this sustainability approach and defines its short and medium-term environmental and social ambitions.

Directly linked to the 17 Sustainable Development Goals adopted by the United Nations, our commitment is structured around four areas directly related to our businesses and activities where we can have a rapid and measurable impact.



### For the protection of the environment, the BIA Group is committed to:

- reduce its direct greenhouse gas emissions.
- act responsibly to limit all forms of waste.
- reduce its consumption of natural resources.
- increase the energy efficiency of its infrastructure and machinery.
- protect biodiversity and surrounding.



### For the well-being of its employees, the BIA Group is committed:

- to act with integrity and in accordance with the highest ethical standards.
- strive for a zero accident and zero occupational illness policy.
- ensure a safe and healthy working environment.
- provide continuous training programmes and career development opportunities for all employees.



### To support local communities, the BIA Group is committed to:

- support and participate in social and solidarity economy projects oriented towards local communities.
- create sustainable subsidiaries abroad that create jobs for local communities.
- develop quality relationships with local communities.



### For technological innovation, the BIA Group is committed

- to provide our customers with technological innovations for sustainable development.
- increase the life span and long-term profitability of machines and reduce their energy consumption and GHG emissions.
- to participate in the reduction of the use of natural resources by accompanying our customers in the responsible management of their machines.

This sustainability policy will be reviewed periodically and made available to interested parties through our usual communication channels.

**Romain Bia**  
CEO BIA Group



## Politique Développement Durable 2024

Jour après jour, le Groupe BIA inscrit les différentes dimensions du développement durable au cœur de sa vision et de stratégie à long terme. Sa politique de développement durable constitue la pierre angulaire de cette démarche de durabilité et définit ses ambitions environnementales et sociales à court et moyen terme.

En lien direct avec les 17 objectifs de développement durable adoptés par les Nations Unies, notre engagement s'articule autour de quatre axes liés directement à nos métiers et nos activités sur lesquels nous pouvons avoir un impact rapide et mesurable.



### Pour la protection de l'environnement, le Groupe BIA s'engage à:

- réduire ses émissions directes de gaz à effet de serre
- agir de manière responsable pour limiter toute forme de gaspillage
- réduire sa consommation de ressources naturelles
- augmenter l'efficacité énergétique des ses infrastructures et des ses machines
- protéger la biodiversité et les écosystèmes environnants



### Pour le bien-être de ses collaborateurs, le Groupe BIA s'engage à:

- à agir en toute intégrité et conformément aux normes éthiques les plus strictes
- mettre tout en place pour atteindre notre politique zéro accident et zéro maladie professionnelle
- garantir un environnement de travail sain et sécurisé
- offrir des programmes de formation continue et des perspectives d'évolution de carrière pour tous ses employés



### Pour le soutien aux communautés, le Groupe BIA s'engage à:

- soutenir et participer à des projets d'économie sociale et solidaire orientés vers les communautés locales
- créer des filiales à l'étranger pérennes et porteuses d'emploi pour les communautés locales
- développer des relations de qualité avec les communautés



### Pour l'innovation technologique, le Groupe BIA s'engage à:

- mettre à la disposition de nos clients des innovations technologiques au service du développement durable
- augmenter la durée de vie et la rentabilité à long terme des machines et diminuer leur consommation d'énergie et de leur émissions de GES
- participer à la réduction de l'utilisation des ressources naturelles en accompagnant nos clients dans une gestion responsable de leur machines

Cette politique de développement durable sera revue périodiquement et mise à disposition des parties intéressées au travers de nos canaux de communication habituels.

Romain Bia  
CEO BIA Group